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Coloseni  1: 26-29     ....." Cărora Dumnezeu a voit să le facă cunoscut care este  

bogăţia slavei tainei 
acesteia  între neamuri, şi anume: Cristos în voi nădejdea Slavei." 

 
Haideţi să luăm în considerare ceea ce Profetul lui Dumnezeu pentru zilele acestea, a spus despre aceasta: 
    
     "Încă puţin şi lumea nu Mă va mai vedea, dar voi Mă veţi vedea, pentru că Eu voi fi cu voi, şi în voi, pînă la sfârşitul 
vremii". ( Ioan 14: 19-20). Cristos în iesle ? Nu. Cristos în voi. Aleluia. Noi nu preamărim pe Cristos în iesle, ci pe 
Cristos în voi, Duhul Sfînt, nădejdea Slavei -Vieţii-(Aleluia), Creatorul, Dumnezeu Însuş locuind în trup omenesc."Ce 
vom fi nu s-a arătat încă, dar cînd se va arăta El, vom fi ca El, pentru că Îl vom vedea aşa cum este". (1Ioan 3: 2) Pentru 
că noi vom fi făcuţi ca El.....Şi, frate şi soră, Acea Divinitate este în voi. -(1)- 
      

     *Nu fiţi înşelaţi, cerceteţi aceasta îndeaproape acum. Vedeţi, dacă tu continui să spui, "Ei bine nu mă condamnă pe 
mine să fac aceasta, şi nu mă condamnă pe mine să fac aceea."Lucruri din lume? Acum, eu vă voi răni puţin pe voi acum, 
împingeţi aranjamentul acesta înapoi în direcţia cealaltă. Dar este aceasta o singură evidenţă sigură, tu niciodată nu ai fost 
la Cristos, tu niciodată nu ai fost născut din nou."Acel ce iubeşte lumea şi lucrurile din lume, nu are dragostea Tatălui în 
el" (1Ioan 2:15-17). 
     Acum, dacă tu doar renunţi la a face aceasta pentru că tu ştii că tu trebuie să o faci, şi renunţi să o faci, acesta este 
semnul că tu nu ai ajuns nicăieri încă. Cînd aceste lucruri devin moarte în tine, şi această natură a lor este dusă, acolo este 
o altă Persoană înlăuntru şi El poate să facă numai…. Duhul Sfânt care a fost în Cristos, în voi produce o Viaţă ca a Lui 
Cristos. Nu este nimic ce voi să faceţi; este ceea ce El a făcut. El a ales aceasta înainte de întemeierea lumii. (Efes. 1: 3-4) 
       Cineva a spus, "Ei bine, eu ştiu că am fost salvat (mîntuit), pentru că m-am lăsat de fumat". 
       Aceea nu este pentru că eu am fost salvat; aceea nu este pentru că tu ai fost salvat. Tu ai fost salvat pentru că 
Dumnezeu te-a ales dinainte de întemeierea lumii să fii salvat. Aşa ne învaţă Scriptura. Amin. Acum, vedeţi voi, noi 
începem să vedem că nu noi sîntem, ci El este; El ne-a ales pe noi. (2 Timotei 1: 9-10) -(2)- 
      

    *"Ei bine, eu aparţin la biserica Catolică". Aceea nu te face pe tine un Creştin. Aparţinînd la biserica Baptistă sau 
Metodistă nu te face pe tine un Creştin. Este o singură cale ca să devii un Creştin. Cuvântul Creştin înseamnă -"Ca şi 
Cristos"-. Şi tu nu poţi să o faci; tu nu poţi să o faci tu singur- prin tine însuţi- nu este nici o cale ca tu să o faci. Tu trebuie 
să te uiţi pe tine însuţi, să mori faţă de tine însuţi, şi să-L laşi pe Cristos să vină şi să trăiască Viaţa lui Cristos în tine. -(3)- 
      

      *Şi singura cale prin care Dumnezeu poate predica Evanghelia astăzi, este prin acea bucată de lut, şi aceea este de 
ce vă ţine El pe voi aici. Şi aceea este de ce voi oameni bolnavi, aveţi dreptul să veniţi la Cristos. Spuneţi, " Doamne 
Isuse, dacă Tu doar mă vindeci  acum, eu voi merge. Eu poate că nu sînt predicator, dar eu voi vorbi despre aceasta. Eu 
voi face tot ceea ce eu pot. Tu eşti Via, eu sînt o mlădiţă". Acum, via nu face -aduce- roadă. Mlădiţele aduc roada, nu via, 
mlădiţele. Via doar dă energie în mlădiţe. Evanghelia poate fi predicată de Cristos dacă tu te vei deschide şi să devii o 
mlădiţă care vă aduce roadă. Cei din jurul tău vor putea să vadă pe Cristos în tine prin mărturia ta, prin viaţa ta şi prin 
felul tău de a trăi. El este energia, dar tu eşti imaginea. Tu eşti o Biblie umblătoare, epistolă vie. (Ioan 15: 1-7) -(4)- 
       

      *Şi El a umblat deghizat. El a apărut în faţa lor în forma unui om. (Luca 24: 13-16). El ar putea apărea în faţa ta în 
forma vecinului tău. El ar putea apărea înaintea ta în forma unui slujitor, sau în forma mamei tale. Cristos îţi apare ţie în 
forma oamenilor. De aceea tratează pe fiecare corect. Fii binevoitor; fii un bun vecin,  fii iubitor. Cristos este în persoană. 
"Cristos în voi nădejdea slavei". (Col. 1: 26-27). Şi aşa cum umblaţi voi, şi oameni vă apar vouă, o persoană plină de 
bunătate începe să vă vorbească, ascultaţi. Voi nu ştiţi, poate fi Isus vorbind către voi. Vedeţi, El apare. "Eu voi fi cu voi, 
chiar în voi. Şi aşa cum faceţi acestora, aşa îmi faceţi Mie".(Matei 25: 40). 
       Oh, cînd tu priveşti la aceasta în felul acesta, vechile tradiţii cad jos. Vedeţi? Ea nu devine o formă de cuvinte şi 
declaraţii de aşa multe cuvinte puse împreună. Ci ea devine o realitate vie, aceea că Cristos este în voi acum, Duhul Sfânt 
mişcându-Se înainte şi înapoi, prin fiecare fiinţă umană, trecînd, răbufnind prin inimi, cercetând, condamnând viaţa de 
ruină din năuntru. Aşa cum voi o mărturisiţi, aşa o ţine El înaintea lui Dumnezeu, şi Sângele o curăţeşte. Amin. -(5)-  
      

      *Când tu treci Iordanul, este cînd mori; tu intri în acel văl despre care am vorbit seara trecută, în Sfânta Sfintelor, 
când Lumina ta nu mai este a lumii. Tu vei umbla în părtăşie alături, cu Cristos în tine, nădejdea slavei, Duhul Sfânt 
mişcându-se şi trăind în fiinţe muritoare.  



       Şi dacă poate că eu vă spun în această seară, că duhul unui mare artist ar fi fost în mine, voi vă aşteptaţi ca eu să 
pictez o pictură ca acel artist. Dacă v-aş spune că duhul lui John Dilinger ar fi în mine, voi v-aţi aştepta ca eu să am puşti 
mari, şi să fiu un desperado. Şi dacă eu v-aş spune că Duhul lui Cristos ar fi în mine, eu ar trebui să fac lucrările lui 
Cristos. Şi dacă tu trăieşti, (lucrezi) să fii un Creştin, depărtează-te de păcat, de egoism şi temperament, şi trăieşte aşa cum 
a trăit Cristos, o viaţă liniştită, umilă, plină de pace, o viaţă binecuvântată de Dumnezeu. Amin. Aceasta este corect. -(6)- 
      

      *Pavel a spus, " Pentru mine a trăi este Cristos, şi a muri este un câştig" (Filipeni1: 21)."Nu sînt eu cel care trăiesc, 
ci Cristos trăieşte în mine".(Galateni 2: 19-20). Cristos trăieşte în suflete individuale, predate. Cristos vorbeşte prin buze, 
şi gîndeşte prin minte, vede prin ochi, şi acţionează prin temperament. Aleluia. Lucrurile lumii au trecut laoparte. Cum 
poate fi altceva decât dulce şi plăcut tot timpul? Cristos a preluat controlul. Amin. Voi o vedeţi?  Aceasta este. Este 
Cristos în voi: Cristos în voi. -(7)- 
      

      *Dacă eu v-aş spune că Duhul lui Cristos este în mine, atunci Duhul lui Cristos ar trebui să opereze în acelaş fel 
cum a făcut în Cristos. Dacă nu, atunci înseamnă că nu Duhul lui Cristos mă călăuzeşte; ci eu doar sînt călăuzit de un alt 
duh. Dar dacă Duhul lui Cristos este în voi, atunci voi sînteţi asemenea lui Cristos voi deveniţi discipoli (ucenici) a lui 
Cristos.  
       Şi aicea este unde oameni  astăzi privesc spre diferite emoţii ale strigătelor şi aderarea la o biserică şi lucruri ca 
acestea care să ia locul, sau educaţie, sau denominaţiune, sau ceva de felul acesta care să ia locul Creştinismului. Aceasta 
niciodată nu va lua locul. Nu poate să o facă. " Cristos în voi nădejdea slavei". -(8)- 
      

      *Mai înainte cu mulţi ani, înainte de a avea topitoriile, ei obişnuiau să ia aurul, şi cum ştiau ei că era bun sau nu, cu 
tot noroiul de pe el, cu tot fierul de pirită (acela-i aurul proştilor), şi toate prostiile acelea de pe el, ei îl băteau, şi îl băteau, 
şi îl întorceau, şi iar îl băteau, şi îl întorceau, pînă când meşterul îşi vedea chipul în el, în aur. 
       Acesta este felul cum Dumnezeu face cu biserica Lui. El vă dă vouă încercare după încercare, test după test, probă 
după probă, test după test, pînă când viaţa lui Cristos este reflectată în viaţa voastră, pînă când tu devii paşnic, sobru, 
blând, gentil, supus, smerit, gata, ascultător, binevoitor, întorcând capul de la lucrurile lumii şi privind drept la Calvar, la 
Acela care a primit lovitura.  De multe ori te gândeşti că este ciudat că vin încercări fierbinţi, şi boli, suferinţi, şi 
persecuţii (Romani 5: 1-5; 1Petru 4: 12-13); ele sânt doar ca să vă încerce pe voi, ca să scoată mizeria afară din voi, ca să 
scoată noroiul afară din voi, ca să scoată încetineala afară din voi, ca să vă trezească şi să vă aducă în locul unde tu poţi să 
stai şi să priveşti reflexia---sau oamenii pot să privească reflexia lui Cristos în voi: Cristos în voi nădejdea slavei. -(9)- 
       

      *Nu încercaţi să aveţi vreo senzaţie, ceva ce să ia locul Duhului Sfânt. Cînd naşterea din nou vine, tu eşti schimbat. 
Tu nu trebuie să faci ceva să o dovedeşti; viaţa ta o va dovedi. Aşa cum este umblarea ta, dragostea ta, pacea, indelunga 
răbdare, bunătatea, blândeţea, smerenia, umilinţa, răbdarea, aceea este ceea ce tu eşti. Şi toată lumea va vedea reflecţia lui 
Isus Cristos în tine. Acum, vorbirea în limbi, srigarea acolo, acelea sânt doar atribute care urmează acel fel de viaţă. Şi tu 
poţi să iei să personifici acele atribute şi să nu ai acea viaţă. Noi vedem aceasta. Cîţi dintre voi cunoaşteţi că aceea este 
adevărat? Bineînţeles ca da, cu siguranţă că voi ştiţi. De ce nu puteţi vedea aceasta în jurul vostru. 
       Deci acolo nu este nimic din ceea ce tu spui că este dovada Duhului Sfânt, decât viaţa pe care o trăieşti tu. Acum, 
dacă tu vrei să vorbeşti în limbi, aceea este perfect în regulă dacă tu trăieşti viaţa care să dovedească aceasta. Aceasta este 
corect. Şi dacă tu vrei să strigi, ei bine strigă, aceea este bine. Şi eu strig cîteodată, sînt atât de bucuros cîteodată încît 
deabea pot să port pantofi; mi-ar plăcea să sar afară din ei. Şi aceasta este minunat. Eu o cred. 
       Şi eu am văzut viziuni, şi bolnavi vindecaţi, morţi înviaţi. Când ei zăceau afară acolo şi doctorii păşeau deoparte şi 
spuneau că ei sânt teminaţi şi duşi, zăceau acolo cîteva ore (2 ore), şi Duhul Sfânt venea chiar jos acolo şi arăta o vedenie, 
şi mergea acolo şi ridica acea persoană sus. Am văzut pe aceia ce erau surzi, bolnavi mintal, şi orbi, şi schiopi, umblând. 
Aceea nu......Acestea sânt doar atribute. -(10)- 
       

      *Oh, Dumnezeu vrea să binecuvinteze biserica. De câte ori nu dorea El să vă protejeze, să vă acopere, aşa cum face 
o cloşcă cu puii ei, dar voi nu aţi vrut. Voi ascultaţi de călăuziri omeneşti în loc de Călăuzirea Sfântului Duh. Voi ascultaţi 
de învăţătorii oamenilor in locul Învăţătorului lui Dumnezeu, Duhul Sfânt, care vă învaţă pe voi comportarea, vă face să 
vă purtaţi frumos, vă face să fiţi ca o doamnă, vă face să fiţi sarea pămîntului (Matei 5: 13). 
       Sarea produce o sete. Um om va înseta să fie ca voi, dacă voi întradevăr veţi trăi o viaţă Creştină. Voi nu o puteţi 
face prin voi înşivă - singuri - ; voi trebuie să-L aveţi pe Cristos în voi ca să o facă. Lumea aşteaptă ceva original, 
deosebit. Acesta este motivul că ei văd oameni care pretind a fi cineva şi ei merg afară şi acţionează ca şi restul lumii. 
-(11)- 
      

      *Acum, acel mic copac,  pomişor,  este exact  ca  şi  voi.  După  ce  voi  L-aţi  acceptat  pe  Cristos  ca  
nişte  copilaşi   
(1 Ioan 2: 12-13), apoi noi sîntem plantaţi împreună în Cristos (1 Cor.1: 30-31). Acum, singurul lucru ce face acel 
copăcel, tu doar trebuie să pui apă pe el , şi el va începe să bea. Şi cînd el bea porţia lui, lui îi trebuie să bea mai mult decît 
atît. El trebuie să bea atât de mult până când el începe să dea ramuri. Apoi el doar continuă să bea până când el va da 
frunze. Apoi el va bea până când el va da muguri. Apoi el continuă să bea, până când va da portocale. El tot timpul bea, 
bea, bea. 
        Şi când noi devenim slujitori născuţi din nou, a lui Dumnezeu, Sămânţa lui Dumnezeu plantată în inima noastră, 
noi doar continuăm să bem, să bem, şi să manifestăm, să producem. Totul de ceea ce tu ai nevoie pentru călătoria pe acest 



pămînt, este în tine din momentul ce tu ai primit botezul Duhului Sfânt. Toată vindecarea de care ai nevoie, toată bucuria 
de care ai nevoie, toată puterea de care ai nevoie, totul de ceea ce tu ai nevoie este în tine, când tu Îl ai pe Cristos în tine 
(Ioan 10: 10). Dar singurul lucru ce tu îl ai de făcut este să continui să bei, şi să bei. 
        Oamenii nu ajung să fie destul de însetaţi. Biblia spune, "Binecuvântaţi sânt acei ce înfometează şi însetează după 
neprihănire" (Matei 5: 6). Când tu ieşti însetat, tu poţi să bei. Şi cu cât mai mult bei, cu atât mai mult produci - manifeşti. 
Cu cât mai mult har primeşti, cu atât mai multă putere tu ai, cu atât mai multă credinţă tu ai aşa cum tu continui să bei din 
Cristos, care este o fântână inepuizabilă de viaţă, bând, Sămânţa originală. -(12)-   
      

      *Cristos în inimă, este ce te schimbă pe tine, te face o persoană diferită, o creaţie (fiinţă) nouă. (2Cor.5: 15-17). 
-(13)- 
       Ce este Duhul Sfânt? Este Duhul lui Cristos în voi (Rom. 8,9), Mângăietorul acela este Duhul Sfânt (Ioan. 14: 
19-26). "Încă puţină vreme"- a spus Isus-, "şi lumea nu Mă va mai vedea, dar voi Mă veţi vedea; pentru că Eu voi fi cu 
voi şi în voi pînă la sfârşitul veacurilor". -(14)- 
      

     *Dacă El a plecat la Tatăl, Duhul Sfânt va veni. Este aceasta corect? O altă Scriptură spune, "Dacă Eu nu voi pleca, 
Mângăietorul nu va veni; dar dacă Eu voi merge, Eu voi veni din nou şi voi fi cu voi şi în voi" (Ioan 16: 7-11). Este 
Dumnezeu cu voi: peste voi mai întâi, cu voi în Cristos, în voi în Duhul Sfânt: Dumnezeu în voi. 
       Aceea este pentru ce este Duhul Sfânt. Este pentru o viaţă sfântă: vă face să renunţaţi la bîrfeli, vă face să renunţaţi 
la jocul de cărţi, jocul cu zarurile, toate aceste lucruri care le faceţi după colţ (la colţul străzii). Vă face să renunţaţi la felul 
de  trăire pe care l-aţi avut, trăind necinstit faţă de soţie. Aceasta va face El. Aceea este corect. Vă va face să renunţaţi la 
dorinţa de a vă căsători cu soţia altuia. Aceasta este exact corect. Aceasta este El. Este să vă facă să trăiţi o viaţă sfântă. 
Este să vă facă să renunţaţi la fumat, şi băut, şi la a fi cineva. El  va  scoate  aceea  afară  din  voi.  El te va smeri 
cînd vei face asta. Pentru aceasta este puterea Duhului Sfânt, ca să îţi fixeze privirile la lucrurile de sus (Col.3: 
1-4).Gândirea lui Cristos în voi. (Fil.2: 5-8).Tu nu poţi ca să mai vezi acele lucruri.Cînd tu le vezi, tu îţi întorci 
capul.Aceea este corect.El este ca să te facă...  
        Tu spui, "Eu nu pot să o fac. Oh, eu nu pot să o fac." Desigur că tu nu poţi. Dar Duhul Sfânt a venit tocmai pentru 
scopul acesta. Aceasta este ce face. El a venit ca să scoată aceea afară din tine, toate acele vechi obiceiuri şi lucruri pe 
care tu le faci. Acea veche bătaie din spate, care te separa pe tine, spunând, "Slăvit să fie Domnul, eu sînt Metodist. Eu nu 
voi avea nimic de a face cu acei vechi holy- rollers." Duhul Sfânt vine să ia aceea afară din tine.  
       Şi dacă tu ai Duhul lui Cristos în tine, tu eşti de sus (Ioan 17: 6-14). Atunci tu eşti un străin aici. Dar tu ai natura 
locului de unde eşti; aceasta este ceea ce încerc să vă spun. -(15)- 
      

      *Astăzi, sînt uimit, de multe ori eu întreb oamenii, "Eşti tu un Creştin? "--Ei spun, "Eu sînt Metodist".  Eşti tu un 
Creştin? "Eu sînt Baptist, sau sînt Prezbiterian, sau chiar Penticostal, sau Sfînt Pelerin, sau ceva biserică." 
       Acum, ei ar putea avea dreptate, dar nu aceasta a fost întrebarea. Întrebarea este, "Eşti tu un Creştin?" Şi tu nu poţi 
fi un Creştin pînă cînd tu nu L-ai primit pe Cristos, Cristos în voi.(Romani 8: 9) -(16)- 
       Dar acesta este motivul că Duhul Sfânt este aşa o mare nevoie astăzi, pentru că El este Acela care ia viaţă în voi, 
trăieşte viaţa voastră. Tu nu îţi trăieşti  viaţa ta. Este Cristos în tine atunci, după ce ai primit Duhul Sfânt. Şi dacă El nu 
are întâietate în viaţa ta (Col.1: 18-20), atunci tu doar aminteşte-ţi, tu nu ai primit Duhul Sfânt. Pentru că dacă El este în 
tine, El va trăi Viaţa Lui. Tu nu mai eşti al tău (tu însuţi). "Tu eşti mort, şi viaţa ta este ascunsă în Dumnezeu, prin Cristos, 
şi sigilată de Duhul Sfânt (Col.3:1-4). Deci nu mai este nici o şansă pentru tine ca să mai fi tu însuţi vreodată, ceea ce ai 
fost. -(17)- 
      

     *Priviţi, Cristos în voi Se face centrul Vieţii descoperirii. Vedeţi? Viaţa lui Cristos în voi Îl face pe El centrul 
descoperirii. Cristos în Biblie, face Biblia o descoperire completă a lui Cristos. Cristos în voi vă face pe voi o descoperire 
completă a întregului lucru. Vedeţi voi ceea ce încearcă Dumnezeu să facă?  
      Ce este naşterea din nou atunci? Tu spui, "Ei bine frate Branham, ce este naşterea din nou?" Este descoperirea lui 
Cristos personală, către tine. Amin. Vedeţi? Nu aderarea la o biserică, nu o strîngere de mînă; ai făcut ceva deosebit, ai 
spus un crez, ai promis să trăieşti o viaţă printr-un cod de reguli; dar Cristos, Biblia.....El este Cuvîntul care ţi-a fost ţie 
decoperit. Şi nu contează ce spune cineva, ce se va întîmpla, Este Cristos. Pastor, preot, orişice ar putea fi el,.....Este 
Cristos în voi. Aceasta este descoperirea pe care a fost zidită Biserica. (Matei 16: 13-20). 
      Acum, observaţi, Dumnezeu făcându-Se cunoscut. Noi nu credem să facem convertiţi la Creştinism printr-o 
guvernare, ci prin descoperirea lui Cristos în voi aşa cum a fost Dumnezeu în Cristos. Aşa cum Dumnezeu a fost în 
Cristos, Cristos în voi. Ce a făcut Dumnezeu în Cristos, Cristos face în voi. Ce semne a făcut Dumnezeu în Cristos, 
Cristos face în voi. Oh, nu este aceasta minunat? Oh, Doamne. Îmi place asta.  
       Isus a spus în ziua aceea (aceea este această zi)-- în acea zi (cînd descoperirea este făcută cunoscută) voi veţi 
cunoaşte că Eu sânt în Tatăl şi Tatăl este în Mine, Eu în voi şi voi în Mine. (Cînd descoperirea se va face manifest), în 
acea zi, voi veţi şti că Eu şi Tatăl sântem Una. Eu sânt în Tatăl, şi Tatăl este în Mine. Atunci când descoperirea vine la 
suprafaţă, atunci este că   Eu sânt în voi şi voi în Mine" (Ioan 14: 20). 
       Ce este aceasta? Nu ei, oamenii; ci Conducătorul, Căpetenia şi Trupul, au devenit Una. Este Dumnezeu manifestat 
în oamenii Lui. Acesta este motivul că soţul şi soţia nu mai sînt doi, ci ei sînt una. Dumnezeu şi Biserica Lui sînt Una: 
Cristos în voi, măreaţa descoperire a lui Dumnezeu (Glorie lui Dumnezeu), chiar purtînd Numele Lui. Numele Lui este 



Isus, Cel Uns. Motivul pentru care El este numit Isus, El este Unsul. Şi Trupul Uns a Lui Cristos, dovedind, manifestarea 
lui Dumnezeu -Dumnezeu manifestat ca şi cum a fost în Acel Trup. Şi acel Trup a răscumpărat aceste trupuri.-(18)-    
      

      *Dar dacă tu vrei să afli cît eşti tu de mare (cine eşti tu), pune-ţi degetul jos într-un bazin cu apă, sau o găleată cu 
apă, apoi scoate-ţi degetul afară şi încearcă să afli unde ţi-ai pus tu degetul. Tu eşti un nimic.  Dumnezeu poate să facă 
fără tine, El poate să facă fără mine, dar noi nu putem să facem fără El. Noi trebuie să-L avem pe El, pentru că El este 
Viaţa, şi numai El. Nu să cunoşti Cartea Lui, nu să cunoşti aceasta sau aceea, sau ceva crez, dar să-L cunoşti pe El este 
Viaţa, să-L cunoşti pe El ca Persoană, Cristos în tine, Cuvîntul făcut manifest în tine (Ioan17: 3). Aceasta este să-L 
cunoşti pe El. Cînd tu şi El deveniţi una, aşa cum am spus. El trebuie să vină în tine: tu. Dumnezeu şi omul ttrebuie să 
devină una. Tu eşti conştient de micimea si neînsemnătatea ta. -(19)-    
       

      *Este Cristos în voi, Dumnezeu locuind în inima omului. -(20)- 
      *Un Creştin? Aceea este Cristos în voi. Şi dacă Cristos este în voi, atunci Cuvîntul este în voi. -(21)- 
      *Deplină supunere la Cuvînt, aduce pe Dumnezeu,Cuvântul etern în voi. Şi acesta este Însemnul.Cînd Cuvântul 
este în voi, este Cristos în voi.  -(22)- 
        

       *Dacă Duhul lui Dumnezeu este în voi, aceasta vă face să trăiţi ca şi Cristos, asemenea lui Cristos. Atunci voi 
deveniţi epistole vii, scrise, citite de toţi oamenii, Cristos în voi, reflectând Lumina Lui prin voi (2Cor. 3: 1-3), aşa cum 
Dumnezeu era în Cristos, împăcând lumea cu Sine, şi reflectând pe Dumnezeu din propriul Lui trup (2Cor.5:18-19). (23)- 
        

       *Acum, mulţi oameni nu citesc Biblia. Dar Dumnezeu v-a făcut pe voi o reprezentare vie. Voi sînteţi epistole 
umblătoare, vii, adică ar trebui să fiţi o Biblie umblătoare, vie, Cristos în voi. Voi ar trebui să fiţi Cuvîntul lui Dumnezeu, 
pe picioare, viu. Şi dacă tu te declari a fi un Creştin şi nu aşa, influenţa ta-- ceea ce tu influenţezi te va face pe tine să 
răspunzi de multe suflete pe care le-ai întors deoparte, departe de Cristos, în ziua judecăţii. -(24)-  
        

      *Dar, oh, frate, cînd acel Însemn este odată pus în inima ta, şi tu ştii că învierea lui Isus Cristos este în tine, ceva se 
întîmplă. Acolo nu este nimic care să te întoarcă pe tine. Tu ştii la ce aparţii tu. 
        Supunere deplină la întreg Cuvîntul lui Dumnezeu te îndreptăţeşte pe tine la Însemn, şi nimic altceva. 
"Binecuvântat este acela ce împlineşte toate Poruncile Lui, el are dreptul spre Pomul Vieţii". (Apoc. 22: 14-15).  
        Deci luaţi-vă Însemnul vostru, şi să ştiţi că acesta este Isus Cristos în voi, şi apoi aplicaţi-L. Este aceasta Viaţa lui 
Cristos în voi ? -(25)- 
        

       *Nu este o altă persoană ieşită afară din El, numită Duhul Sfânt, ci este El Însuş. Aţi înţeles? El Însuş turnându-Se 
Însuş în oameni: Cristos în voi. Ce frumos, ce minunat să te gîndeşti, dumnezeu turnându-Se pe El Însuş în fiinţa umană, 
în credincios turnat afară. A fost parte din scenariul Său să facă aceasta. Dumnezeu, toată Plinătatea, toată plinătatea 
trupeşte a fost în această Persoană, Isus Cristos (Col. 2: 9-10). El a fost Dumnezeu şi numai Dumnezeu singur, nu a treia 
persoană, sau a doua persoană, sau prima persoană; ci Persoana, Dumnezeu învelit în trup omenesc. -(26)- 
        

       *Deci luaţi pe Cristos în inimile voastre; Cristos şi Duhul Sfânt acelaş lucru. Duhul Sfânt, "Cristos" înseamnă "Cel 
uns".  Şi Duhul Sfânt este Acea Ungere, şi voi sânteţi acei ce sînteţi unşi. Vedeţi? Şi este Cristos în voi ceea ce vă unge 
pe voi. Înţelegeţi ce vreau să vă spun?  
     Atunci voi aveţi lucrul corect. Atunci El vă poate folosi pe voi la orice vrea El să vă folosească, pentru că voi sînteţi 
în trup şi beneficiaţi de toate aceste daruri. Dar vedeţi, să ai unul din oricare aceste daruri afară din trup, nu vă este de nici 
un folos."Chiar dacă aş vorbi cu limbi omeneşti şi Îngereşti şi să nu am dragoste, nu mi-ar fi de nici un folos. Chiar dacă 
aş avea credinţă şi înţelegere pentru toate tainele lui Dumnezeu, nu mi-ar ajuta la nimic.Chiar dacă mi-aş da trupul să fie 
ars ca şi sacrificiu, şi să-mi dau toată averea la săraci,  chiar  dacă  aş  avea  credinţă  să  pot  muta  munţii, eu  tot  
nu  sînt  nimic"(1Cor.13: 1-3). Vedeţi ? Nu ţine de lucrurile acestea. Duhul Sfânt este o Fiinţă, este Dumnezeu, 
Dumnezeu în voi, Persoana, Dumnezeu, care v-a luminat întrega fiinţă. Voi sînteţi schimbaţi; voi sînteţi o creaţie nouă 
(Gal. 6: 15). Orişice lucru mărunt care este greşit, El vă va spune că este greşit, şi voi renunţaţi; nu mai faceţi. "Tată, eu 
nu am vrut să fac aceea, Iartă-mă te rog". Vedeţi ? Şi acesta este Duhul Sfânt.  -(27)- 
       

      *Cum vom merge noi în cer şi să spunem, "Ei bine, eu cred aceasta, dar eu nu cred aceea" ?  Tu trebuie să fii întreg 
Cuvântul, pentru că tu eşti -faci- parte din El.  
        Acesta este felul cum Dumnezeu încearcă să facă Biserica Lui astăzi, nu printr-un crez. Şi ei încearcă să ne 
forţeze în aceasta, prieteni. Voi vedeţi aceasta venind. Scrisul de mînă este pe perete. Nu este mult până cînd va fi o 
biserică mondială, şi fiecare biserică va trebui să intre în aceasta sau să suporte consecinţele. Ei bine, sînteţi voi gata să 
suportaţi aceasta ?  Voi mai bine să nu o faceţi pentru că credeţi că este lucrul corect de făcut. Voi mai bine să -L aveţi pe 
Cristos în voi, pentru că acest Cuvânt este veşnic, şi acest Cuvânt este acela care vă va ridica -învia- pe voi din nou. Voi 
deveniţi parte din acel Cuvânt. Voi vă identificaţi cu Cuvîntul. -(28)- 
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